

誠邀您加入女青大家庭！

Come and Join the YWCA Family !

本會立會逾八十年，蒙上帝的祝福並各界熱心人士之支持與鼎助，會務得以不斷進展，歷年積極為青少年、婦女、失業人士、新來港家庭及弱勢社群提供多元化綜合服務，與時並進。

展望未來，本會更需要您的參與和支持，令服務繼續推展，造福社會。在此誠邀您加入女青大家庭，共同協助有需要的人士。我們期待您的回應——

Thanks to our Lord's blessing and the support from all sectors of the community for more than 80 years, the Hong Kong YWCA has been actively providing multi-faceted integrated services for children and youths, women, unemployed persons, new arrival families and deprived groups, abreast of time.

In the years ahead, we shall continue to count on your precious participation and support in our service advancement. Taking this opportunity, we cordially invite you to join the YWCA Family and serve needy persons together. Please fill in and send the feedback form below to us.

回應表

我願意為基督教女青年會運動：

- ☐ 代禱
- ☐ 參與常務義工行列，請與我聯絡
- ☐ 成為會員，附上 *會費港幣五十元正
- ☐ 成為贊助會員，附上 *會費港幣二百元正
- ☐ *捐款支持下列事工
 - ☐ 基督教事工..... 元
 - ☐ 員工訓練..... 元
 - ☐ 兒童及青少年事工..... 元
 - ☐ 世界基督教女青年會事工... 元
 - ☐ 婦女事工..... 元
 - ☐ 愛與關懷(例如：國內兒童助學)..... 元
 - ☐ 耆年事工..... 元
 - ☐ 其他..... 元
- ☐ 了解更多關於女青年會_____服務，請提供資料
- ☐ 提出以下意見：_____
- ☐ 其他：(請註明)_____

* 以劃線支票繳付會費或捐款，抬頭人祈付「**香港基督教女青年會**」或(**HKYWCA**)，連同此頁，寄回**香港麥當勞道一號102室「會員事工部」**收。

(憑本會捐款收據，可在香港申請減免稅項)

~~~~~  
為方便本會寄回收據及跟進，請填寫以下資料：

姓名：\_\_\_\_\_先生/女士/小姐

通訊地址：\_\_\_\_\_

聯絡電話：(日)\_\_\_\_\_

(夜)\_\_\_\_\_

傳真/電郵：\_\_\_\_\_

### Feedback Form

I would like to support the YWCA Movement by :

- ☐ Prayer
- ☐ Joining as a YWCA volunteer. Please contact me.
- ☐ Joining as a YWCA Ordinary Member and enclose herewith \*HK\$50 as membership fee.
- ☐ Joining as a YWCA Sponsoring Member and enclose herewith \*HK\$200 as membership fee.
- ☐ \*Donating to the following projects :
  - ☐ Christian ministry ..... HK\$\_\_\_\_\_
  - ☐ Staff training ..... HK\$\_\_\_\_\_
  - ☐ Children and youth service ..... HK\$\_\_\_\_\_
  - ☐ Projects of World YWCA ..... HK\$\_\_\_\_\_
  - ☐ Women's Service ..... HK\$\_\_\_\_\_
  - ☐ Love & Care Fund (schooling for mainland children) ..... HK\$\_\_\_\_\_
  - ☐ Elderly Service ..... HK\$\_\_\_\_\_
  - ☐ Others ..... HK\$\_\_\_\_\_
- ☐ Getting to know more about the YWCA's\_\_\_\_\_services. Please send me more details.
- ☐ Offering my comments\_\_\_\_\_
- ☐ Others (pl. specify):\_\_\_\_\_

\* For payment of membership fee or donation, please send your crossed cheque, payable to the HKYWCA, together with this completed form, to the **YWCA Membership Affairs Department, Room 102, No. 1 Macdonnell Road, HK.** (YWCA's receipt of donation can be used for tax deduction )

\*\*\*\*\*

For our returning the official receipt and follow up, please fill in the information below :

Name : Mr. / Ms. / Miss \_\_\_\_\_

Address : \_\_\_\_\_

Tel: (daytime) \_\_\_\_\_

(night-time) \_\_\_\_\_

Fax / E-mail : \_\_\_\_\_

